



Distribution Sekretariatet klubbstugan, webb.	Möte Styrelsemöte	Protokoll nr. 3-2024
	Sammanträdesplats Torpet	Datum och tid 240610 kl.18.00
NÄRVARANDE Ordförande, Kaisa Kousku, sekreterare Carolin Westermark, Susanne Gunnarsson, Per Olsson, Kassör Amanda Strandberg, Helena Hägglund. Rebecca Johansson via telefon	MEDDELAT FÖRHINDER	
	FRÅNVARANDE	

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande hälsar välkommen och öppnar mötet.

§ 2 Val av en justerare

Till justerare väljs

- Helena Hägglund

§ 3 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkännes (se bilaga 1)

§ 4 Föregående protokoll

Föregående protokoll 2-2024 uppläses av sekreteraren och läggs till handlingarna.

§ 5 Ekonomi

Företagskonto 103 263 kr
Swish 960 kr
Placeringskonto 202 316 kr

- Sponsring SM-deltagare: 2000 kr per tävlande. Deltagare vid ungdoms-SM sponsras med 500 kr.
- Föreningsarkivet: Beslut på att avsluta medlemsarkivet togs vid Grötmötet i december, att avsluta detta konto visade sig kosta årsavgift för fem år. Fakturan för år 2024 hade redan betalats, således har vi kvar Föreningsarkivet i ytterligare ett år.
- Gräsklippare: Gamla gräsklipparen är åter i bruk efter den har varit på verkstad, dock är den på upphällningen så en ny gräsklippare behöver införskaffas. Maskinbidrag via kommunen ska kollas upp. Anläggning får i uppdrag att skaffa offert på en ny gräsklippare. 80 000 kr från placeringskontot är örnmärkta för en ny gräsklippare.
- Köket: Förslag på hur försäljning i köket ska hanteras får beslutas vid styrelsemöte framgent och presenteras på ekonomimöte under hösten.

§ 6 Bredband

- Bredband som klubben har just nu är på 10 Gb för 199 kr/månad just nu. Kassör har kollat på olika alternativ och det förslag som styrelsen anser är bäst är Telia 50 Gb för 299/månad. Styrelsen beslutar att vi uppgraderar till 50 Gb för 299/månad

§7 Inkomna skrivelser

- Inkommit information via distriktet angående ansökan om utställning 2026. Styrelsen anser att vi inte kommer att ansöka om någon utställning 2026.



- Tre styrelsemedlemmar planerar ett möte med de som har anordnat utställningen som var 1 – 2/6. Styrelsemedlem kontaktar de som anordnat utställningen för datum.

§ 8 Övrigt från verksamheterna

- Nosework: Medlem har kontaktat ordförande angående person ska utbilda sig till Nosework-domare och undrar om vår klubb är intresserad av att vara med och sponsra denne persons utbildning i gengäld mot att hon dömer våra Nosework-tävlingar. Styrelsen tycker att detta är intressant. Styrelsen meddelar att denna klubbmedlem kontaktar Nosework ÖBK och ber att de kommer in med önskemål om de tycker att detta är intressant.
- Fråga från klubbmedlem angående böcker till försäljning via klubben, Styrelsen beslutar att vi kommer att erbjuda försäljning av böcker i och med att det har prövats tidigare och försäljningen är inte hållbar.
- BoL: Bevis för Träningsledare vid verksamhet i skog och mark. De finns att hämta hos styrelsemedlem Per Olsson.

§ 9 Övriga frågor

- Inhandling av dricka måste utökas.
- Förslag på nyckelgömma till uthyrningsrummen. Styrelsemedlem tar detta vidare till anläggning.

§ 10 Mötets avslut

- 20.38

Ordförande: Kaisa Kuosku

Sekreterare: Carolin Westermark

Justeras:

